
Langø Bådelaug 

 

Referat af bestyrelsesmødet d. 25. juni 2024 
 

Afbud: Kent Michelsen. 

 

Dagsorden: 

1: Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde 

 

2:  Nyt fra: 

A: Formanden:  

Der er lagt en ekstra flise på ved autocamperpladserne, så de ikke længere vipper.  

Der er indsat nyt varmelegeme i vores varmtvandsbeholder.  

Bruseren på badebroen virker ikke længere, og denne skal udskiftes hvis den ikke kan repareres.  

 

B: sekretæren: 

Info omkring projekt Langø – Fjorden Perle. Lige nu har vi modtaget afslag fra en fond som vi egentlig havde 

regnet med ville bidrage til vores udvikling. Vi opgiver ikke og søger derfor nu yderligere midler, til at få 

dækket udgifterne til at få at arkitektfirma til at lave en helhedsplan, vi søger derfor flere fonde til dette. 

Når vi har helhedsplanen sender vi en stor samlet ansøgning til flere fonde.   

 

C: Sekretariatet/havnen: 

Der er bestilt pæleslåning hos Hans-Martin. 

 

D: Kassereren: 

Intet 

 

E: Udvalg:  

Miljø: Intet 

Aktivitet: Det har været en rigtig fin og velbesøgt Skt. Hans aften i Langø Bådelaug. Stor ros til udvalget for 

et flot arrangement.  



Der er nu skaffet et telt til den kommende Fjordfestival.  

 

3: Både på land  

Formanden har lavet et udkast til vedtægtsændring som sendes rundt til bestyrelsen, disse gennemgås og 

drøftes videre på et senere tidspunkt når vi når tættere på generalforsamlingen.  

 

4: Eventuelt 

Skraberne til baderummene forsvinder. Vær venlig at lade disse blive på deres pladser.  

Alle ønskes en rigtig god sejlersommer.  

 

    

Næste møde d. 12. september 2024 – kl. 19.00. 


